
Betreft: voorstel definitieve vaststelling grenzen nieuwe afdelingen 

 

Geacht NPO-bestuur en Ledenraad, 

Wij hebben kennisgenomen van het feit dat het NPO-bestuur heeft besloten om de vaststelling van 

de nieuwe grenzen te agenderen voor de NPO Ledenraad van 22 november 2025. Wij betreuren dit 

vanwege de huidige onrust hierover onder de leden. Om die reden willen wij deze besluitvorming 

alsnog agenderen voor de komende Ledenraad van 8 maart 2025 a.s. Wij zijn van mening dat een 

nieuw uitstel van het vaststellen van de nieuwe grenzen onverstandig is, omdat daarmee een te grote 

vertraging ontstaat in de herindeling.  

De nieuwe grenzen van de nieuw te vormen afdelingen Zuid Oost, Oost en Noord zijn op 

verenigingsniveau uitgewerkt door bestuur NPO en op 16 december 2024 als lijst gecommuniceerd 

naar de betrokken afdelingen. 

Vanuit ons perspectief gezien hoeft de aangekondigde opschorting niet plaats te vinden en kan er nu 

overgegaan worden tot besluitvorming. De argumenten hiervoor zijn als volgt: 

• In de afgelopen periode is al meerdere malen overleg geweest met de besturen van de 

afdelingen 3,4,7 en 8. Daarbij is ook het dagelijks bestuur van de NPO aanwezig geweest. De 

leden zijn in voldoende mate geïnformeerd over de herindeling en er heeft ook 

terugkoppeling plaatsgevonden naar de besturen van de betreffende afdelingen. De 

communicatie  was open en de feiten, argumentaties en gevoelens zijn helder onder 

woorden gebracht. Een kleine minderheid van de leden kan zich niet vinden in de herindeling 

en houdt op dit moment de plannen voor alle duivenliefhebbers in Nederland tegen. 

• Op informele wijze is al aangegeven hoe de ontvangende afdeling Zuid Oost support kan 

ontvangen van verenigingen die worden ingedeeld in deze afdeling. 

• Bij aanvang zou reeds een “vlieggebied” gecreëerd kunnen worden (vitesse-

/midfondafstanden) van de verenigingen die naar Zuid Oost gaan, waardoor de impact voor 

de bestaande vlieggebieden nihil zal zijn. 

• Het bestaande vliegprogramma van afdeling 3 en 4 kan in principe gehandhaafd blijven. Het 

is uiteraard aan de nieuwe afdeling/bestuur en leden om hierover te besluiten, 

rekeninghoudend met de richtlijnen van de NPO. 

Door de besluitvorming een halfjaar uit te stellen wordt de procesgang onnodig vertraagd. Wij 

verbazen ons daarover, aangezien het proces tot op heden zorgvuldig is verlopen. Het ligt in onze 

beleving ook geheel in de lijn der verwachting dat er geen nieuwe feiten boven tafel zullen komen die 

de aangekondigde opschorting van een halfjaar rechtvaardigen. Wij zijn als afdelingen 7,8,9,10 en 11 

van mening dat we nu onnodig lang moeten wachten met besluitvorming.  

In het belang van de duivensport (lees: liefhebbers) is het zeer wenselijk dat dit besluit de gewenste 

duidelijkheid schept over waar de definitieve grenzen komen te liggen. 

Namens de besturen van: 

Afdeling 7 

Afdeling 8 

Afdeling 9 

Afdeling 10 

Afdeling 11 


